

EMBASSY OF THE
UNION OF SOVIET SOCIALIST REPUBLICS
Consular Division
1802 Decatur Street, N. W.
Washington, D. C.

TRANSLATION

Mrs. M. Oswald
Box 2915 Dallas
Texas

April 18, 1963

Dear Marina Nicolaevna!

In connection with your request it would be desirable for you to come to Washington in order to visit the Consulate Section of our Embassy. The Consulate Section is open daily except Sundays from 9 a.m. to 5 p.m. and on Saturdays from 9 a.m. to 12 noon.

If it is difficult for you to come to us to Washington at the present time we request you to give us reasons which made you start proceedings for permission to enter the Soviet Union for permanent residence.

Respectfully yours,

(signature illegible)

N. Reznichenko
In Charge of the Consulate
Section of the Soviet
Embassy in United States

April 18, 1963

Mr. W. Oswald
Box 2045 Dallas
Texas

Уважаемая Мария Николаевна!

В связи с Вашим ходатайством было бы желательно, чтобы Вы приехали в Вашингтон и посетили Консульский отдел нашего Посольства. Консульский отдел открыт ежедневно за исключением воскресенья с 9 часов утра до 5 часов вечера и в субботу - с 9 часов утра до 12 д

Если же для Вас затруднительно приехать к нам в Вашингтон в настоящее время, просим Вас сообщить нам причины, побуждающие Вас возобудить ходатайство о входе в Советский Союз на персональное приглашение.

С уважением,

Н.Росниченко
Зав. Консульским отделом

